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MEMO 
 
Voor   : Gemeenteraad, Fractie PRO Sliedrecht, de heer Pauw 

 
Van   : Wethouder Paas 
 

Datum   : 17 april 2023 
 
Betreft   : Beantwoording technische vragen van de heer Pauw (PRO Sliedrecht), 

   d.d. 11 april 2023 inzake Financiële Verordening 2023. 

 
 
Hierbij ontvangt u de beantwoording van de technische vragen van 14 april 2023 inzake 
Financiële Verordening 2023. 

 
1. In het voorstel staat "Het gaat om nieuwe kredieten, dus niet de kredieten die zijn 

opgenomen in het meerjaren investeringsplan in de begroting." nu kent de begroting 

geen investeringsplan maar een invetseringsprogramma ( pagina 100). Kunt u aangeven 

of hiermee hetzelfde wordt bedoeld? 

 

Ja, het meerjaren investeringsplan en het investeringsprogramma wordt hetzelfde mee 

bedoeld. 

 
2. In artikel 5 is de bijpraatsessie voor de raad geschrapt. Het voorstel geeft geen uitlag 

waarom dit is gebeurd. Graag ontvangen wij uw motivatie. 

 

In 2021 is een fractiespecialistenoverleg georganiseerd om daarin de wensen van de 

gemeenteraad ten aanzien van het plan van aanpak sturen op grote projecten te 

bespreken. Hierin is aangegeven dat de bijpraatsessies zoals die altijd twee keer per jaar 

georganiseerd werden niet overeenkomen met de behoefte van de gemeenteraad en 

daarom is de passage ook geschrapt in de financiële verordening. Momenteel zijn wij 

bezig met de voorbereiding van een beeldvormende raadsvergadering over het plan van 

aanpak sturen op grote projecten. Het aanvraagformulier voor deze vergadering wordt 

voorgelegd aan de agendacommissie van 22 mei.  

 
3. In artikel 24 Grote Projecten geeft u aan de "status" te beschrijven. Kijkende naar 

begroting 2023 is dat zonder een verantwoording van het gegeven krediet en de reeds 

gedane uitgaven. Kunt u aangeven of deze toevoeging mogelijk is en zo ja hoe 

arbeidsintensief schat u deze toevoeging dan in? 

In de begroting wordt geen verantwoording gegeven, dat vindt plaats bij de jaarrekening. 

Zoals aangegeven in de beantwoording op vraag 2 zijn wij momenteel bezig met de 
voorbereiding van een beeldvormende raadsvergadering over het plan van aanpak sturen 

op grote projecten. 


